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Vragen van het lid Jacobi (PvdA) aan de Minister van Infrastructuur en Milieu 
over douanecontroles op de Waddenzee (ingezonden 16 maart 2015). 

Vraag 1
Klopt het dat de controle op de Waddenzee door de douane alleen nog maar 
bij calamiteiten en meldingen van derden zal plaatsvinden? 

Vraag 2
Klopt het dat de bemanning van de Stormmeeuw, het huidige controleschip, 
wegbezuinigd zal worden? 

Vraag 3
Wat is de reden voor deze bezuinigingen, zowel op personeel als op de 
controle? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het onverantwoord is om deze controle alleen bij 
calamiteiten en meldingen van derden te laten plaatsvinden? Zo ja, welke 
stappen gaat u nemen om te zorgen dat er ook gewone controles zullen 
blijven plaatsvinden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Ziet u mogelijkheden in samenwerking tussen de douane en de Waddenunit 
om daarmee de controles op niveau te houden?
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